
Glostrup Boligselskab 
Afdeling 30 - Granskoven 

Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 1-3-2017, kl.17:30 
 

Åbent hus kl.19:00 – 19:30 Der var en fremmødt, se under evt. 
Mødedeltagere: Stine, Heidi, Dorthe og Henrik (Ref.) og Jimmi Eibye. 

Afbud: Ingo og Inge. 

 

 
1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger. 

 
2 

 
Nyt fra Driften 

 
 a Igen fuld besætning uden sygdomme og fravær på driften. 

Der er ansat en VVS-uddannet Ivan Gustavsson på 44 år i stedet for 
Brian.  
 

 b Parkeringspladser. 
Jimmi har afholdt møde vedr. priser på ny asfaltering. 

Der sendes ansøgning til Glostrup Kommune om ændring af 
parkeringspladser.  

   

   
3 Opfølgning af sager 

 
 a Monsun gynge. 

Heidi og Dorthe havde tegnet, klippet og klistret udlæg til monsunen. 

Der skal nu blot laves en endelig tegning. HF fik materialet med hjem til 
viderebearbejdning. 

 
 b Legepladser. 

I uge 12 vil Da Vinci blive monteret. Evt. skal der foretages lidt 

beskæringer og klipning/flytning af hække. 
 

Flisebelægning ved bænk på legeplads Granskoven. 
Der var ønske fra DL at der blev etableret flisebelægning på legepladsen 
ved Granskoven. 131-137 og opstillet borde/bænkesæt.  

Dette blev godkendt hvis det var en 0,- løsning. 
 

 c Fastelavn evaluering. 
Der var i afd. 30 tilmeldt 73 personer fordelt på 33 børn og 40 voksne.  
 

 
 

 
   



4 Nyt fra formanden 
 

  Da Allan Larsen er fratrådt som formand for SU skulle der vælges ny 
formand og næstformand. Peter Madsen fra afd. 29 blev valgt som 

formand og Stine Andersen fra afd. 30 blev valgt som næstformand. 
   
   

5 Meddelelser fra øvrige 
 

  Der er observeret knallertkørsel på stierne. Dorthe har påtænkt at 
henvende sig til rette vedkommende. 
Og så har der været tyveri i skure på bagstien Granskoven 137-111. 

Udbyttet har været begrænset til tomme flasker o. lign. 
 

   
6 Økonomistatus 
  

7 Nyt fra udvalg 
  

8 Punkter til Hvissingenyt 

  
9 Evt. 

 
En lejer henvendte sig d.d. vedr. P-pladserne i afd. 30. 
Velkendte problemer blev nævnt: for få og for små båse, evt. mulighed for 

betalt fastparkering, trailere og "pølsevogne" bliver ikke fjernet, dårlig asfalt 
m. huller. Bestyrelsens planlægning blev forklaret og forstået. Lejer startede 

også med at rose bestyrelsen for det gode arbejde. 
 

  

 


